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Protokół nr IX/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 21 listopada 2024 r. 

 
IX Sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali Samorządowego Ośrodka 

Kultury w Nowej Dębie i trwała od godz. 1609  do godz. 1725. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni obecni;  

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Wojciech Kasica 

4. Hubert Kopeć 

5. Beata Kosior 

6. Stanisław Rawski 

7. Dariusz Róg 

8. Joanna Serafin 

9. Łukasz Serafin 

10. Stanisław Skimina 

11. Marian Tomczyk 

12. Damian Wolan 

13. Tomasz Wolan 

14. Stanisława Żarkowska 

Radni nieobecni; 

1.   Anita Nowotko-Chmielowiec 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ad. 1.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 14 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie.  

Ad. 2.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła proponowany porządek sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej. 

4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację 

zadania wykraczającego poza rok budżetowy 2024, 

c) w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Tarnobrzeskiemu, 
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d) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie wyższej kwoty dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli, 

e) w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy Gminy Nowa Dęba z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2025 rok, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (Poręby Dębskie), 

g) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę (Chmielów), 

h) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

Nowa Dęba, 

i) w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Nowa Dęba,  

j) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów 

k) w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 

l) w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Burmistrz MiG Wiesław Ordon wniósł o zdjęcie z porządku obrad dwóch 

uchwał pkt 4 litera „i” uchwała w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Nowa Dęba oraz litera „j” uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. W uzasadnieniu 

do wniosku poinformował, iż po przeprowadzonych dyskusjach na komisjach merytorycznych  

w dniu 19 listopada br., uznał, że należy ten projekt uchwały przedyskutować ze społecznościami 

lokalnymi. Zarówno w zakresie sposobu odbioru odpadów wielkogabarytowych, elektrośmieci  

i opon, jak też i kosztów z tym związanych. Następnie głos zabrał radny Tomasz Wolan, który 

wyraził „…chciałem tylko zauważyć, że ja byłem pierwszy, zgłosiłem się do głosu, jednak pan 

burmistrz zabrał głos dokładnie w tym samym temacie, w którym ja chciałem zabrać, ponieważ 

to,  że w ogóle te projekty uchwały znalazły się dzisiaj w tym porządku obrad, to dla mnie jest 

megapoliczek dla mieszkańców. Dopiero trzy miesiące temu były podwyżki, nie przewidziano 

rosnących kosztów i praktycznie sesja na sesję mamy podwyżki dla mieszkańców…”.  

W odpowiedzi burmistrz wyjaśnił, że podwyżki cen za śmieci wynikają z podwyżek cen  

w punktach w których są one przetwarzane. Dodał, że te dwa projekty uchwał zostały 

zaproponowane na wniosek spółki komunalnej, gdyż to oni poniosą stratę, jeśli tej uchwały nie 

będzie. W dyskusji głos zabrał radny Marian Tomczyk zwracając się  

z prośbą, aby każdy z radnych w danym punkcie zabierał tylko raz głos, by nie dochodziło do 

przepychanek. Innych wniosków nie było. Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie.  
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Głosowano zdjęcie z porządku obrad dwóch punktów dotyczących podjęcia uchwał  

w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Nowa 

Dęba oraz zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

BRAK GŁOSU (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianie. 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu  

z VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 29 października 2024 r. Głos zabrał radny Marian Tomczyk, 

który poinformował, że w protokole wkradła się nieścisłość. Kolejno odczytał fragment 

protokołu oraz ustosunkował się do wypowiedzi zawartej w protokole „Radny Marian Tomczyk 

zwrócił się z zapytaniem, czy byłaby możliwość dzierżawy, wynajmu, bądź też w jakiś inny sposób 

przekazania dla klubu sportowego pomieszczenia po byłej szatni publicznej. Ta nieścisłość jest 

taka, że to, co mówiłem, to było pomieszczenia po byłej bibliotece znajdującej się przy szatni. Jest 

to różnica, gdyż chodzi o całkiem inne pomieszczenie. Nie chodzi o pomieszczenie szatniowe.”. 

Innych uwag nie było.  

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Kasica 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

Ad.4. Podjęcie uchwał: 

a) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok. Po udzieleniu wyjaśnień 
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przez skarbnik gminy, Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię.  

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Magdalena Skura - skarbnik gminy, w imieniu Burmistrza MiG wniosła  

o autopoprawkę do projektu uchwały. W uzasadnieniu do wniosku poinformowała,  

że 14 listopada 2024 roku do UMiG wpłynęła Faktura od wykonawcy za zrealizowany etap 

inwestycji na zadanie pod nazwą „Budowa i rozbudowa obiektów infrastruktury społecznej na 

terenie miasta i gminy Nowa Dęba”. Po otrzymaniu faktury z opisu ze stanowiska 

merytorycznego przeprowadzono analizę planów finansowych. Stwierdzono, że wykonano 

większy zakres prac objętych dofinansowaniem z Polskiego Ładu,  niż zaplanowano w budżecie 

na rok 2024. Kwota nadwyżki z Faktury była zaplanowana na rok 2025. W związku  

z powyższym w § 2 i 3 wprowadza się zmianę wydatków. Zwiększa się wydatki majątkowe  

w 754/75412/6370 tj. rozdział Ochotnicze Straże Pożarne, na zadanie pod nazwą „Budowa  

i rozbudowa obiektów infrastruktury społecznej na terenie miasta i gminy Nowa Dęba - Polski 

Ład o kwotę 1 000 000,01 zł.  

Zmniejsza się wydatki majątkowe w rozdziałach:  

- Drogi publiczne powiatowe - o kwotę 200 000 zł - umowa dotacji dla Powiatu Tarnobrzeskiego 

nie została podpisana. Zadanie będzie realizowane w roku 2025;  

-Drogi publiczne gminne - budowa ul. Wczasowej  w Nowej Dębie - kwota 55 000 zł jest to 

zadanie bez realizacji; 

- Drogi publiczne gminne- zadanie budowa zejścia od ZS nr 1 w stronę Orlika - kwota 20 000 zł 

bez realizacji; 

- Drogi publiczne gminne - zadanie przebudowa dróg gminnych w osiedlu w Alfredówce. Wkład 

własny do Polskiego Ładu, są to wolne środki  po zakończeniu inwestycji; 

- Drogi wewnętrzne - budowa drogi wraz z parkingiem ul. Leśna w Nowej Dębie- kwota 9 000 

zł; wolne środki po zakończeniu inwestycji; 

- Gospodarka gruntami i nieruchomościami - wykup gruntów i nieruchomości - kwota 272 200 

zł, wolne środki wstrzymane w roku 2024 kolejne wykupy gruntów; 

- Urzędy Gmin (miast i miast na prawach powiatu) - zadanie adaptacja pomieszczeń na parterze 

budynku Rzeszowska 3 - kwota 61 800 zł; pierwotnie w projekcie była kwota 12 200 zł obecnie 

74 000 zł - wolne środki po przetargu; 

- Inne formy wychowania przedszkolnego - zadanie adaptacja ZWP w Gminie Nowa Dęba do 

przepisów przeciwpożarowych – kwota 15 000 zł - wolne środki; 

- System opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 – adaptacja pomieszczeń w budynku przy  

ul. Leśnej w Nowej Dębie na potrzeby Żłobka Miejskiego - kwota 20 000 zł. Jest to zadanie bez 

realizacji; 

- Gospodarka ściekowa i ochrona wód – dostawa, montaż i uruchomienie kontenerowej stacji 

zlewnej, do wprowadzenia nieczystości ciekłych –  kwota 89 000,01 zł - wolne środki po 

wykonaniu projektu, realizacja zadania w roku 2025; 

- Gospodarka ściekowa i ochrona wód - zadanie kompleksowa modernizacja przepompowni 

ścieków sanitarnych na terenie miasta i gminy Nowa Dęba - kwota 25 000 zł, zadanie bez 

realizacji; 
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- Oświetlenie ulic, placów i dróg – zadanie „Rozświetlamy Gminę Nowa Dęba” - kwota 120 000 

zł wkład własny do Polskiego Ładu – realizacja zadania w 2025 roku; 

- Pozostała działalność w Dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - adaptacja budynku 

Krokus w Jadachach – kwota 3 000 zł – wolne środki; 

- Obiekty sportowe – zadanie budowa budynków  sportowo-socjalnych w Nowej Dębie  

i Chmielowie – kwota 60 000 zł - wolne środki po zakończeniu inwestycji; 

- Obiekty sportowe - zadanie budowa świetlicy wiejskiej  wraz z zapleczem szatniowo-

sportowym w Jadachach – kwota 4 000 zł. Zaplanowana kwota na koszty odbiorów obiektu, 

wydatkowana w grudniu 2023 roku. Pytań nie było. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 

Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/85/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2024 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

b) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację 

zadania wykraczającego poza rok budżetowy 2024. Poinformowała, iż Rada Miejska w Nowej 

Dębie dnia 29 października 2024 roku podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2024 na zadanie „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1129R 

ulica 1 Maja w Nowej Dębie”. Nazwa zadania została określona przez Starostwo Powiatowe  

i uległa zmianie na „Modernizacja dróg powiatowych nr 1129R, 1114R, 1089R, 1121R” w skład 

której wchodzi zadanie pod nazwą wymienioną na początku uzasadnienia. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań 

w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/86/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA 

ZOBOWIĄZANIA NA REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK 

BUDŻETOWY 2024 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

c) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Tarnobrzeskiemu. 

Poinformowała, iż Rada Miejska w Nowej Dębie dnia 29 października 2024 roku podjęła 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2024 na 

zadanie „Rozbudowa drogi powiatowej 1129R ulica 1 Maja w Nowej Dębie. Nazwa zadania 

została określona przez Starostwo Powiatowe, ulega zmianie na „Modernizacja dróg  

powiatowych 1129R, 1114R, 1089R, 1121R”, w skład której wchodzi zadanie pod nazwą 

wymienioną na początku uzasadnienia. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem 

uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/87/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UDZIELENIA W 2025 ROKU POMOCY FINANSOWEJ POWIATOWI 

TARNOBRZESKIEMU  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

d) Grzegorz Ordon - BOJS w Nowej Dębie, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie wyższej kwoty dotacji dla niepublicznych przedszkoli. 

Poinformował, że okres udzielania wyższej dotacji w poprzedniej uchwale dotyczył 2024 roku, 

proponuje się podjęcie uchwały o dotacji na poziomie 99% na okres od 1 stycznia do 31 sierpnia 

2025. Dodał, iż zaproponowana stawka jest jedną z najwyższych stawek zastosowanych  

w województwie podkarpackim i na terenie kraju. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Budżetowej oraz do Komisji Oświaty i Kultury o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz 

Róg oraz radny Stanisław Skimina poinformowali, że komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/88/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA UDZIELENIE WYŻSZEJ KWOTY DOTACJI 

DLA NIEPUBLICZNYCH PRZEDSZKOLI 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

e) Sławomir Białas- kierownik Referatu IR, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy Gminy Nowa Dęba z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2025 rok. Poinformował, że ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

przewiduje możliwość wspierania organizacji pozarządowych oraz innych podmiotów 

prowadzących działalność pożytku publicznego w realizacji przez nie zadań własnych gminy. 

Wspieranie działań może odbyć się w formach finansowych lub pozafinansowych. Jednakże 

dopiero po uchwaleniu przez Radę Miejską „Programu współpracy Gminy Nowa Dęba  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok”. Zespół współpracy wypracował projekt programu, który został 

poddany konsultacjom społecznym. Zaplanowano środki na realizację programu w roku 2025, 

jednakże ostateczne kwoty przeznaczone na realizację zadań będą znane po wejściu w życie 

uchwały Rady Miejskiej w sprawie budżetu na rok 2025. Następnie Przewodnicząca RM 

zwróciła się do Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Stanisław Rawski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji głos zabrał radny Tomasz Wolan, który przedstawił, 

iż w ostatnich latach współpraca organizacji pozarządowych z gminą była poprawna i nie 

zgłaszano większych zastrzeżeń co do tej współpracy, o tyle teraz po analizie budżetu nie będzie 

już tej współpracy. Ponieważ kwoty zaproponowane w projekcie budżetu są na pewno 

niewystarczające na to, by ta współpraca odbywała się na dotychczasowych zasadach. 

W odpowiedzi burmistrz podkreślił, iż współpraca z organizacjami pozarządowymi będzie 

odbywać się na dotychczasowych zasadach, gmina będzie wspierać organizacje pozarządowe 

oraz będzie tworzyć im warunki do korzystania z gminnych obiektów. Dodał, iż to że środków  

w projekcie budżetu jest mniej, to na jednej z komisji Rady Miejskiej informował o sytuacji,  

w jakiej znalazła się gmina na koniec roku i od przyszłego roku. Poinformował, iż od przyszłego 

roku obowiązuje nowa ustawa o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, a gmina jest 

jedną z trzech gmin na podkarpaciu, która nie otrzyma subwencji z budżetu państwa, tylko 

dochody z PIT-u i CIT-u. Kolejno głos zabrał radny Tomasz Dziemianko, który zwrócił się   

z pytaniem, jakie kroki zostały poczynione, żeby ten stan rzeczy odwrócić i czy burmistrz jeździł 

do Warszawy na rozmowy. Głos zabrała Przewodnicząca obrad informując, że jest to ważny 

temat lecz nie dotyczy tego punktu, natomiast będzie możliwość zadawania pytania w punkcie 

obrad wnioski i informacje. Więcej pytań nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/89/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UCHWALENIA ROCZNEGO PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY 

NOWA DĘBA Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ INNYMI 

PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO  

NA 2025 ROK 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław 

Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, 

Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

f) Janusz Szymańki – pracownik Referatu GPN, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (Poręby Dębskie). Poinformował,  

że działki nr 565/4, 676/9, 676/10, będące własnością osoby fizycznej zostały wykorzystane  

w 2005 roku na poszerzenie i wyprostowanie biegu ul. Strzelniczej położonej w Nowej Dębie  

w osiedlu Poręby Dębskie. Działki te ówcześnie nie zostały wykupione przez Gminę, wobec 

czego ich stan prawny należy uregulować. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/90/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NABYCIE NIERUCHOMOŚCI 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

g) Janusz Szymańki – pracownik Referatu GPN, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę (Chmielów). 

Poinformował, że do Urzędu Miasta i Gminy wpłynął wniosek o wydzierżawienie nieruchomości 

nr 2881/1 i 5227 położonych w Chmielowie w celu prowadzenia stajni konnej. Działalność stajni 

będzie polegać na organizowaniu nauki jazdy konnej, a także prowadzeniu hipoterapii dla osób  

z niepełnosprawnościami. Zebranie ogólne mieszkańców sołectwa Chmielów na zebraniu w dniu 

22 września 2024 roku wyraziło zgodę na oddanie wyżej wymienionych nieruchomości  

w dzierżawę z przeznaczeniem na prowadzenie stajni konnej. Przewodnicząca RM zwróciła się 

do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/91/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ODDANIE NIERUCHOMOŚCI  

W DZIERŻAWĘ  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

h) Mieczysław Nalepa- kierownik Referatu SK, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

Nowa Dęba. Poinformował, że zgodnie z art. 4 ust. 1 ustawy o ochronie praw lokatorów, 

mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego, zadaniem własnym gminy jest 

tworzenie warunków do zaspokajania potrzeb mieszkaniowych wspólnoty samorządowej. Rada 

Miejska uchwala zasady wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy, które zostały określone w art. 21 wyżej przywołanej ustawy. Dodał, że ponieważ 

poprzednia uchwała nie regulowała wszystkich wskazanych kwestii, stąd konieczne jest jej 

uaktualnienie. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw 

Statutowych i Społecznych o opinię. Przewodniczący komisji radny Stanisław Rawski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/92/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZASAD WYNAJMOWANIA LOKALI WCHODZĄCYCH W SKŁAD 

MIESZKANIOWEGO ZASOBU GMINY NOWA DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

k) I Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Serafin, odczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały RM w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się z pytaniem do radnego Wojciecha Kasicy, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. Radny Wojciech Kasica wyraził zgodę.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/93/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UZUPEŁNIENIA SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI REWIZYJNEJ 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Kasica 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 
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l)  I Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Serafin, odczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały RM w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się z pytaniem do radnego Wojciecha Kasicy, czy 

wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Wojciech Kasica wyraził zgodę.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR IX/94/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UZUPEŁNIENIA SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI SKARG, 

WNIOSKÓW I PETYCJI 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Kasica 

NIEOBECNI (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

Ad.5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców głos zabrał Pan Łukasz Pasek mieszkaniec 

Rozalina. W swojej wypowiedzi poruszył tematy oraz problemy dotyczące miejscowości Rozalin 

jak i również gminy Nowa Dęba m.in. zwrócił uwagę, na niskie zainteresowanie w inwestowanie 

i rozwój wsi Rozalin przez gminę, przedstawił potrzebę poprawienia drogi prowadzącej przez las 

od Dęby do Rozalina, która w wielu przypadkach przydała się jako alternatywna droga dla drogi 

krajowej nr 9. Poruszył również temat finansów gminy w tym wpływ podatków do budżetu 

gminy. Zaapelował by gmina edukowała społeczność zameldowaną poza gminą, ale 

zamieszkującą gminę Nowa Dęba, by rozliczali się z PIT na naszym terenie,  

co umożliwiłoby pozyskanie w formie subwencji dodatkowej gotówki dla budżetu gminy. 

Poruszył również temat lokalnego patriotyzmu, aby wspierać lokalnych przedsiębiorców  

i lokalne firmy korzystając z usług lub zakupu towarów, co powoduje wpływ środków do gminy 

w postaci podatku dochodowego. Również zwrócił uwagę na to, by gmina lepiej rozwijała 

marketing oraz promocje miasta i gminy np. poprzez krótkie spoty o gminie i strefie 

ekonomicznej zamieszczone na stronie internetowej gminy, jak i również reklamowała się na 

różnych wydarzeniach np. związanych z przemysłem obronnym. Kolejnymi tematami, na które 

należy zwrócić uwagę to lepsza współpraca na szczeblu poselsko-ministerialnym oraz 

edukowanie społeczeństwa, by działali na rzecz gminy i zachęcali innych do inwestowania  

w swoich miejscowościach. Na zakończenie wypowiedzi zwrócił się z pytaniem do burmistrza, 

na jakim etapie są prace remontowe w budynku po byłej Szkole Podstawowej w Rozalinie oraz 

zwrócił się do mieszkańców by aktywniej uczestniczyli w sesjach rady i chętniej zabierali głos. 

Następnie głos zabrał Burmistrz Wiesław Ordon, który odniósł się do tematów podniesionych  

w wypowiedzi mieszkańca. Przedstawił starania o dofinansowanie inwestycji budynku remizy  

w Rozalinie, na którą była możliwość pozyskania kwoty pół miliona dofinansowania, jednak 

uzyskano informację z KPRM-u, że tych pieniędzy nie ma. Dodał, iż na przyszły rok zostanie 

złożony wniosek do Lasowiackiej Grupy Działania na dokończenie rozbudowy świetlicy 

wiejskiej z udziałem środków unijnych i z udziałem środków własnych gminy. Poinformował,  

iż w kwestii ul. Dębskiej dyskusja odbyła się na zebraniu wiejskim w Rozalinie, gdzie 

mieszkańcy uzgodnili, że środki, które pozostały z realizacji projektu zostaną przeznaczone na 
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utwardzenie kamieniem ww. drogi. Dodał, że na chwilę obecną budowa nowej drogi jest 

niemożliwa z uwagi na brak środków w budżecie. W kwestii PIT-ów i CIT-ów zostaną podjęte 

działania zmierzające do pozyskania tych podatków, wyjaśnił również, iż wpływ podatku CIT 

jest bardzo mały, mimo, że na terenie gminy są dwie strefy ekonomiczne, ponieważ 

przedsiębiorcy korzystają ze zwolnień podatku dochodowego. Przybliżył również temat 

wspierania firm na terenie gminy. Poinformował, iż gmina stara się oferować lokalnym 

przedsiębiorcom wykonanie zadań, jeżeli te zadania są z wolnej ręki, natomiast gdy zamówienie 

jest powyżej progu określonego w ustawie o zamówieniach publicznych, musi to zostać 

ogłoszone na zewnątrz w procedurze przetargowej. W kwestii współpracy na szczeblach 

poselsko-ministerialnych omówił jakie rozmowy zostały przeprowadzone w sprawach 

rozbudowy dróg i kolei. Na zakończenie wypowiedzi podziękował Panu Łukaszowi Paskowi za 

zaangażowanie w pozyskanie pomocy fundacji Leroy Merlin oraz poinformował, iż prace 

remontowe w budynku po byłej szkole potrwają do końca roku. W dyskusji głos zabrał radny 

Łukasz Serafin, który zwrócił się z pytaniem do radnego Stanisława Rawskiego co myśli o tym, 

że ta droga Dębska nie będzie robiona, tylko będzie nawieziony kamień. W odpowiedzi radny 

Stanisław Rawski poinformował, iż jest decyzja zebrania wiejskiego o wyrównaniu kamieniem. 

Mieszkańcy taką decyzję podjęli. Dodał, że będzie jeszcze jedna inwestycja w Rozalinie,  

a będzie to przebudowa przepompowni PT-7. Więcej pytań nie było.  

Ad.6. Wolne wnioski i informacje.  

Głos zabrali: 

-  Radny Tomasz Dziemianko zwrócił się do burmistrza z pytaniem jakie kroki zostały podjęte  

w sprawie otrzymanej subwencji; 

- Radny Stanisław Rawski zwrócił się z prośbą, aby zgłosić do Głównej Dyrekcji Dróg  

i Autostrad informacje, iż obok nowo powstałego przystanku przy drodze krajowej Nr 9 koło 

szpitala droga jest podmywana; 

- Radny Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem w sprawie dofinansowania opału z Ośrodka 

Pomocy Społecznej, czy jest to dofinansowanie kwotowe czy w postaci otrzymania opału tj. 

węgla lub drewna opałowego; Kolejno zwrócił się z pytaniem, czy są prowadzone rozmowy  

z PKP na uruchomienie szynobusów na linii 29 po zakończeniu modernizacji tej linii; 

- Radna Joanna Serafin poinformowała, że już kilkakrotnie interweniowała w sprawie górki, 

która znajduje się między Szkołą Podstawową nr 2 a basenem odkrytym, ale nadal sytuacja się 

nie zmieniła.  

- Radny Tomasz Dziemianko zwrócił się ponownie z pytaniem w kwestii zaparkowanego auta 

przy przejściu koło ronda na ul. Kościuszki, które zasłania całe przejście dla pieszych; 

-  Burmistrz Wiesław Ordon odpowiedział na zadane pytania radnych. W kwestii subwencji 

poinformował, że projektodawcą ustawy był rząd i w opiniowaniu tego projektu ustawy brały te 

instytucje samorządowe, które są uprawnione do reprezentowania. Dodał, że trzy gminy nie 

dostały subwencji w tym gm. Nowa Dęba z tak zwanego „bogactwa”. Poinformował, 

„…będziemy interweniować, żeby ta analiza uwzględniła właśnie takie sytuacje, że jest coś 

takiego złotówka za złotówkę. Jeżeli nie możemy dostać subwencji, powiedzmy, powyżej pewnej 

kwoty, no to można by schodzić z tą kwotą i mniejszą kwotę nam przekazać. I myślę, że to byłaby 

jakaś formuła, którą będziemy proponować w ramach Podkarpackiego Stowarzyszenia 

Samorządów Terytorialnych...”. W kwestii wniosku radnego Stanisława Rawskiego to 

oczywiście informacja zostanie przekazana. Następnie poinformował, że co do kwestii 
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dofinansowania opału to od dłuższego czasu, od czasu wojny na Ukrainie jest to dotacja w formie 

finansowej. W kwestii pytania radnej Joanny Serafin poinformował, że zostało to zlecone 

PGKiM i zostanie to uprzątnięte oraz zostanie tam zastosowana foto pułapka. W odpowiedzi na 

zadane pytanie co do zaparkowanego auta na ul. Kościuszki poinformował, iż temat nie został 

rozwiązany. Na zakończenie wypowiedzi poinformował, że linia nr 25 będzie realizowana  

w 2026 roku, natomiast w przyszłym roku gmina będzie wnioskować o to, żeby ten ruch 

kolejowy został przywrócony na trasie Sandomierz – Tarnobrzeg – Chmielów - Mielec – Dębica. 

Ad.7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że sprawozdanie burmistrza obejmujące okres od  

25 października do 18 listopada 2024 r. było zamieszczone na eSesji, celem wcześniejszego 

zapoznania się (sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu). Pytań nie było. 

Ad.8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

Ad.9. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady 

         Beata Kosior 

 

 

Protokół sporządziła: Karolina Mikołajczyk 


